

DINNER MENU

05:30PM-09:00PM 周二至周六TUESDAY-SATURDAY



RMB 248 / person 位

including free flow of international imported wine, beer, soft drink & more 含无限畅饮 国际葡萄酒, 啤酒, 软饮及更多选择

扒西冷牛排 🎕

薯条,芝麻菜黑醋沙拉,番茄香草莎莎

扒羊排 🔊

烤茄子,薄荷青酱

柠檬草烤春鸡 🎕

多彩樱桃番茄,黄瓜花,炸香茅

香煎比目鱼 🕸

樱桃番茄,水瓜柳,番茄汁

黑醋猪颈肉 😅 🎕

苦菊,无花果沙拉

蒜香虎虾 🎕

茴香橙子沙拉

龙虾意面

辣椒,烤番茄,欧芹

意式蘑菇烩饭 ▶

混合野菌,细叶芝麻菜,帕玛森芝士,黑菌油

帕玛森芝士焗豆腐 🗗

毛豆,芦笋,烧烤蘑菇,番茄汁

GRILLED SIRLOIN STEAK®

French Fries, Arugula Balsamic Salad, Tomato Herb Salsa

GRILLED LAMB CHOP

Roasted Eggplant, Mint Pesto

LEMONGRASS ROASTED SPRING CHICKEN

Tomato Basil Salad, Cucumber Flower, Fried Lemongrass

PAN-FRIED HALIBUT

Cherry Tomato, Caper, Tomato Sauce

PORK WITH BALSAMIC GLAZE 👄 🏶

Endive, Fig Salad

GARLIC TIGER PRAWN

Fennel Orange Salad

LOBSTER PASTA

Chili, Roasted Tomato, Parsley

MUSHROOM RISOTTO

Mixed Wild Mushroom, Rocket, Parmesan Cheese, Truffle Oil

BAKED TOFU WITH PARMESAN CHEESE 🎤

Edamame, Asparagus, Grilled Mushroom, Tomato Sauce

WEI COME TO OUR SIGNATURE FEAST DINNER!

HERE'S HOW IT WORKS: PLEASE ENJOY ALL YOU CAN SEE ON THE BUFFET. ONE OF OUR COLLEAGUES WILL TAKE YOUR ORDER FOR ONE OF OUR MAINS, COOKED A LA MINUTE FOR YOU. PLEASE INDULGE BUT CONSUME RESPONSIBLY. WE ARE A DINE-IN BUFFET ONLY, NONE OF OUR FOOD OR DRINKS CAN BE WRAPPED FOR TAKEAWAY

欢迎来到FEAST极富特色的晚餐!

用餐指导:请尽情享用自助餐台上的丰盛美味。我们的同事会为你下单一道现做主菜,并为你及时烹制

用餐期间请适度取餐,减少浪费。餐厅仅限堂食,菜品及饮品不提供打包服务。

VEGETARIAN 素食

CONTAINS NUTS 含有坚果



PLAY @FEAST / FEAST will not be held accountable for accidents or injuries PLAY @FEAST / FÉAST 餐厅对由此产生的意外 事故概不负责



Scan to enjoy a 10% discount on your next reservation 扫码预定下次到访,













多用途空间与自制美味

A Multi-Functional Space with Homemade Delights

在这里,你可尽情享用自制手工蛋糕、新鲜出炉的饼干以及其他烘焙食品。更有多款饮品配搭。

Indulge in a selection of homemade cakes, freshly baked cookies, and other artisanal baked goods. You can also pair your treats with an array of delectable drinks here.

家庭亲子时光

Family-Friendly Fun and Celebrations

这里也是孩子们的绿洲。小朋友们可以亲身参与小小厨师烘焙课程,或者享受美味的儿童下午茶。这 里也是孩子们与家人、朋友共庆生日的理想场所。

A kid-friendly oasis that the little ones can get hands-on in cooking classes or enjoy a special kids' afternoon tea set. It's also the perfect spot to celebrate birthdays with family and friends.



